

20-13-0210 QUESTION AND ANSWER

**RFP CLOSING DATE EXTENSION TO JULY 31, 2014**

**Question 14:**

Related to Section R3 in each of Stream 1, 2, and 3: can you please clarify if the 3 points being awarded are for 10 medical assessments in EACH field of expertise, or 10 medical assessments combined across all fields of expertise?

**Answer 14:**

Three (3) points will be awarded per ten (10) medical assessments in each field of expertise in all streams.

**THE QUESTION PERIOD IS NOW OVER - NO MORE QUESTION WILL BE ANSWERED**

20-13-0210 QUESTION ET RÉPONSE

**PROLONGEMENT DE DATE DE CLÔTURE DU DDP AU 31 JUILLET 2014**

**Question 14:**

Relatif à la section R3 dans chaque des volets 1, 2, et 3: pouvez-vous s'il vous plaît préciser si les trois points accordés sont pour 10 évaluations médicales dans chaque domaine d'expertise, ou 10 évaluations médicales combinées dans tous les domaines d'expertise?

**Réponse 14 :**

Trois (3) points sera accordés par dix (10) évaluations médicale dans chaque domaine d'expertise, dans tous les volets.

**LA PÉRIODE DE QUESTION EST MAINTENANT TERMINÉE – AUCUN AUTRE QUESTION NE SERA TRAITÉE**